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Protokół nr 49/2018 

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej 

Rady Miasta Luboń 

dnia 12 marca 2018 r. 
 
 
Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1700, zakończyło o godz. 1805 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 
 
 
Przewodnicząca KSS radna Dorota Franek sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i  
powitała połączone komisje: Sfery Społecznej i Budżetu i Finansów w Szkole Podstawowej 
nr 5. 
Członkowie połączonych komisji spotkali się z dyrektorem szkoły p. Jolantą Walczak. 
Porządek obrad: 
 
1 . Informacja dyr. Szkoły Podstawowej nr 5 o realizacji reformy oświaty w placówce. 
2. Przyjęcie protokołu nr 46; 
3. Przyjęcie protokołu nr 47; 
4. Przyjęcie protokołu nr 48; 
 
 
Ad. 1 
 
          Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 5 p. Jolanta Walczak zapoznała członków komisji              
z  sytuacją placówki. W szkole jest 29 oddziałów: 2 klasy I, 1 klasa III, 3 klasy  IV, 1 klasa V, 
2 klasy VI i 4 klasy VII, a także  7 klas II i 7 klas III gimnazjum. Łącznie około 720 uczniów.  
Szkoła do reformy oświaty była przygotowana. Były już zapewnione pomoce dydaktyczne              
i baza lokalowa. Specyfika pracy z młodszymi grupami wiekowymi sprawiła trochę 
problemów szczególnie w I semestrze. Teraz już wszystko się unormowało.  
Od września placówka musiała zapewnić także świetlicę. Niestety w tym roku mieści się ona 
w piwnicy ze względu na brak wolnych pomieszczeń.  
Nauczyciele do edukacji wczesnoszkolnej (dwie nauczycielki) zostali zatrudnieni ze Szkoły 
Podstawowej nr 2 – jedna już pracowała jako nauczyciel gimnazjalny. Z tej samej szkoły 
zostały zatrudnione dwie panie do świetlicy i jedna no ,,0’’.  Do szkoły chodzą dzieci                    
z różnych obwodów.  
Dzięki dobrej pracy wychowawczyń i współpracy psychologa i pedagoga (szkoła ma 1,5 etatu 
psychologa i 1 etat pedagoga) udało się zintegrować nowe odziały. Było to o tyle ciężki, że 
dzieci są z różnych szkół.  
W tym roku szkolnym wychodzi 7 klas gimnazjum, w przyszłym kolejne 7 klas 
gimnazjalnych i klasy 8. Powstanie problem z etatami nauczycielskimi, ale to za dwa lata.  Na 
przyszły rok zaplanowane są 2 klasy I (może nawet 3). Dla dobrego funkcjonowania szkoły, 
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dobrze by było  zapewnić po 3 odziały w roczniku. Obecnie klasy kończą lekcję o 16:00, 
jedna o 17:00.   Najmłodsze klasy kończą jednak góra o 14:30.  
Szkoła jest  otwarta na uczniów z innych szkół, którzy chcieliby się przenieść z innych 
placówek.  
 
Członkowie KSS zasugerowali, że dobrze by było szerzej zwrócić uwagę na ofertę szkoły i 
zachęcić do przejścia uczniów szczególnie z placówek które borykają się problemami 
dwuzmianowości.  
 
   
Ad. 2 

W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 46  głosowało 6 radnych: 

Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 

Ad. 3 

W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 47  głosowało 6 radnych: 

Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 
Ad. 4 
 
W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 48  głosowało 6 radnych: 

Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności Komisji Sfery Społecznej; 

 

    Sekretarz                                                                                     Przewodniczący 

Michał Szwacki                                                                                 Dorota Franek 

 


